

Influenza

In week 19, influenza activity worldwide remained similar to that of the previous few weeks, with the exception of China, Hong Kong Special Administrative Region (Hong Kong SAR), where medium-to-high levels of influenza activity continued. Activity was low in most parts of both the northern and southern hemispheres.

Canada.¹ Overall influenza activity continued to decline in week 19. Localized activity was reported in 3 provinces, while in the rest of Canada activity remained low.

Hong Kong SAR.¹ Influenza activity remained high in the previous 9 weeks, with large numbers of influenza viruses isolated each week, the majority of which were influenza A(H3N2). In week 19, a total of 156 influenza viruses were isolated.

Other reports. During week 19, low influenza activity was detected in Argentina (A),¹ South Africa (H1, H3, A and B),¹ the United Kingdom (B)¹ and the United States (H3, A and B).¹ Australia,¹ Latvia,¹ Portugal,¹ Romania² and Spain¹ reported no influenza activity. ■

¹ See No. 20, 2005, pp. 179–180.

² See No. 16, 2005, pp. 147–148.

Grippe

Au cours de la semaine 19, l'activité grippale dans le monde s'est maintenue au niveau des semaines précédentes: à l'exception de Hong Kong, Région administrative spéciale de la Chine (Hong Kong RAS, Chine), où les niveaux d'activité grippale ont été modérés à forts, l'activité a été faible presque partout dans les hémisphères Nord et Sud.

Canada.¹ D'une manière générale, l'activité grippale a continué de baisser au cours de la semaine 19. On a signalé une activité localisée dans 3 provinces, alors qu'elle est restée faible dans le reste du pays.

Hong Kong RAS.¹ L'activité s'est maintenue à un niveau élevé au cours des 9 dernières semaines, avec un grand nombre de virus grippaux isolés chaque semaine, la majorité d'entre eux étant de type A(H3N2). Pendant la semaine 19, on en a isolé 156.

Autres rapports. Au cours de la semaine 19, on a signalé une faible activité grippale en Afrique du Sud (H1,H3, A et B),¹ en Argentine (A), aux Etats-Unis (H3, A et B)¹ et au Royaume-Uni.¹ L'Australie,¹ l'Espagne,¹ la Lettonie,¹ le Portugal¹ et la Roumanie² n'ont signalé aucune activité grippale. ■

¹ Voir N° 20, 2005, pp. 179-180.

² Voir N° 16, 2005, pp. 147-148.